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Gmina Zaniemyśl 

Sesja Rady Gminy 

RG.0002.23.2018-2023 

Protokół nr XXIII/2020 

XXIII Sesja Rady Gminy w dniu 28 września 2020 r. 

Obrady rozpoczęto 28 września 2020 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:00 tego 

samego dnia 

Obecni Radni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Justyna Dąbrowska 

3. Alina Frąckowiak 

4. Katarzyna Gomułkiewicz 

5. Tomasz Grabowski 

6. Jerzy Grześkowiak 

7. Jolanta Jóźwiak 

9. Paweł Kurpik 

10. Zbigniew Łyszczarz 

11. Michał Marciniak 

13. Ewaryst Pankowski 

14. Marek Stroiwąs 

15. Ewa Wiatr-Gawlak 

Nieobecni Radni: 

1. Kamila Kołacka 

2. Bartłomiej Mieloch 

 

w posiedzeniu wzięło udział 13 Radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dzień dobry, otwieram XXIII sesję 

Rady Gminy Zaniemyśl, bardzo serdecznie witam Panie i Panów Radnych, Panią Sekretarz 

Gminy Zaniemyśl, Panią Martę Tomys, Radcę Prawnego Gminy Zaniemyśl Pana Marka 

Grzelaka, Sołtysów i Kierowników jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędów 

Gminy, którzy będą referowali projekty uchwał, naszych Sołtysów oraz mieszkańców Gminy 

Zaniemyśl, zanim przejdę do przedstawienia porządku obrad wytłumaczę Państwu zasady 
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dzisiejszej sesji, a także powód jej zwołania, bo sesja jest sesją nadzwyczajną, informacje 

Przewodniczącej Rady dotyczące przebiegu obrad, stoliki i miejsca na sali sesyjnej 

rozmieszczone są w odpowiedniej odległości od siebie, dostępne są odpowiednie płyny 

dezynfekujące, sala została odpowiednio przygotowana, stoły, krzesła i mikrofony 

zdezynfekowane, będziemy starać się ograniczyć do minimum bezpośredni kontakt, 

proponuje się, żeby osoby, które nie będą posiadały przed sobą mikrofonu zabierały głos                     

z mównicy, osoby, które są chore, które są w grupie osób ryzyka lub mogą czuć się zagrożone 

decyzję o uczestnictwie w sesji podejmują indywidualnie, proszę o rozważną                                      

i odpowiedzialną decyzję w tych sprawach, proszę wszystkich Państwa Radnych                                

o zrozumienie powagi sytuacji, mieszkańcy zostali poinformowani o obradach i zostali 

zaproszeni do śledzenia przebiegu sesji na kanałach YouTube,  odczytam wniosek 

skierowany do Przewodniczącej Rady Gminy Zaniemyśl z dnia 21 września w 2020 r.,  

 

 



str. 3 

 

 

 

jest to sesja zwołana na wniosek ¼ ustawowego składu Rady Gminy Zaniemyśl w związku                

z faktem, że w skład Rady wchodzą trzy ugrupowania, każde z ugrupowań mogło 

wprowadzić jedną uchwałę i takie wnioski zostały złożone, podpisane z projektami uchwał, 

na pewno Państwo, cała Gmina wie, że Wójt Gminy Zaniemyśl Pan Krzysztof Urbas złożył 

rezygnację z pełnionej funkcji dlatego też nie mamy osoby na której można by było się 

oprzeć, czy która mogła by wnioskować do Przewodniczącej o zwołanie takiej sesji, dlatego 

ta sesja jest zwoływania przez ¼ ustawowego składu Rady Gminy Zaniemyśl, do Rady 

Gminy Zaniemyśl, pani Sekretarz Gminy Zaniemyśl, Pani Marta Tomys przesłała 

zawiadomienie z dnia 31 sierpnia 2020 r. o następującej treści - Urząd Gminy Zaniemyśl, 

zawiadamia, że Pan Krzysztof Urbas w następstwie zrzeczenia się mandatu, z dniem                          

28 sierpnia 2020 roku, zaprzestał pełnić funkcję  Wójta Gminy Zaniemyśl, to jest oficjalne 

pismo, które zostało do Rady w tej sprawie skierowane, to zawiadomienie otrzymał również 

Wojewoda Wielkopolski, Regionalna Izba Obrachunkowa w Poznaniu, Starosta Średzki oraz 

Rada Nadzorcza Zakładu Gospodarki Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 

w Zaniemyślu, również z dnia 31 sierpnia 2020 r. zostało przesłane Postanowienie                          

Nr 265/2020 Komisarza Wyborczego w Koninie II w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia 

mandatu Wójta  
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Pan Wójt Krzysztof Kubas otrzymał przedmiotowe postanowienie 4 września 2020 r.                          

w związku z czym to Postanowienie stało się prawomocne wiemy, że Pan Wójt nie życzył 

sobie publicznych pożegnań, ale myślę, że zarówno Radni jak i Sołtysi pragną podziękować 

Panu Wójtowi za osiemnaście lat pracy dla Gminy Zaniemyśl, pozwolicie Państwo, że 

odczytam podziękowania dla Pana Wójta 
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pozwoli Pan, Panie Wójcie nie wiem, czy Pan nas słucha, ale przedmiotowy adres wraz z 

bukietem kwiatów zostanie Panu dostarczony, mam nadzieję, że jutro do domu, tak że 

dziękujemy jeszcze raz za współpracę, może ona była czasami trudna, ale czasami też trzeba 

było pewne rzeczy sobie wyjaśniać, na pewne rzeczy pewnie mieliśmy różne spojrzenia, ale 

tak naprawdę przez te dwa lata bardzo wiele uchwał, praktycznie wszystkie uchwały, zostały 

podejmowane większością, więc myślę, że wszystko to robiliśmy i zarówno Pan jak i Rada 

Gminy było to dla dobra naszych mieszkańców i całej Gminy tak, że jeszcze raz bardzo 

serdecznie dziękujemy za pracę na rzecz naszej Gminy i teraz po takim przydługim wstępie 

chciałbym Państwu odczytać porządek obrad  

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

4. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

5. Informacje z działalności międzysesyjnej. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2020; 

b) w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Zaniemyśl dla potrzeb 

zwrotu kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży, uczniów i ich 

opiekunów na trasie do i z przedszkola, oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej, 

innej formy wychowania przedszkolnego, ośrodka rewalidacyjno-wychowawczego, 

szkoły podstawowej albo szkoły ponadpodstawowej, na rok szkolny 2020/2021; 

c) w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

11. Zamknięcie sesji. 

 

czy ktoś z Państwa Radnych chce złożyć wniosek o zmianę porządku obrad, jeśli nie to 

przechodzimy do punktu drugiego, bo punkt pierwszy został już wyczerpany 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, na sali sesyjnej znajduje się                          

13 Radnych, a zatem mamy wystarczającą liczbę radnych i możemy podejmować 

prawomocne uchwały 
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3. Przyjęcie protokołu z XX sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XX sesji Rady Gminy Zaniemyśl 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, 

Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Michał Marciniak 

NIEOBECNI (2) 

Kamila Kołacka, Bartłomiej Mieloch 

 

4. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XXI sesji Rady Gminy Zaniemyśl 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Kamila Kołacka, Bartłomiej Mieloch 

 

5. Informacje z działalności międzysesyjnej. 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, Pani Przewodnicząca, Państwo Radni, Szanowni Państwo 

przedstawię informacje w działalności międzysesyjnej, w okresie miedzy sesjami Wójt 
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Gminy wydał jedno zarządzenie zmieniające budżet na 2020 rok, jest to zarządzenie z dnia  

27 sierpnia 2020 r., w który dokonano przeniesień między rozdziałami i  paragrafami                        

w ramach budżetu Urzędu Gminy kwotę 300,00 zł dotyczącą wniesienia opłat na rzecz 

budżetu państwa zmniejszono o kwotę 2.206,00 zł środki rezerwy ogólnej i przeznaczono je 

na środki własne związane z dofinansowaniem świadczeń pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów, zgodnie z potrzebami oświaty przeniesiono między rozdziałami                    

i paragrafami ogólną kwotę 4.525,00 zł, na zakup piaskownicy dla Jaszkowa stanowiącej 

wyposażenie świetlicy wiejskiej kwotę 3.300,00 zł oraz na opłacenie badania doraźnego 

kontrolnego urządzeń grzewczych na Hali widowiskowo-sportowej w Zaniemyślu kwotę 

950,00 zł., dodatkowo w tym samym zarządzaniu po stronie dochodów, wydatków 

wprowadzono zmiany w dotacjach celowych, o których poinformował Wojewoda 

Wielkopolski i dotyczą one zadań realizowanych przez Ośrodek Pomocy Społecznej 

Zaniemyślu, zwiększono o kwotę 889,91 zł. dotację przeznaczoną na wyposażenie szkół                    

w podręczniki, materiały edukacyjne inne,  przyznano dotację w kwocie 8.824,00 zł 

przeznaczoną na dofinansowanie świadczeń pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów, następne informacje, rekultywacja składowiska odpadów w miejscowości 

Czarnotki, po spotkaniu przedstawicieli firmy REKULT spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością, pracowników Urzędu Gminy i Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

Rady Gminy Zaniemyśl oraz omówieniu na posiedzeniu Komisji wspólnej metody 

rekultywacji składowiska w Czarnotkach zaproponowanej, złożonej przez firmę REKULT 

spółka z o.o. ofercie odstąpiono od dalszych rozmów i nie została podpisana umowa na 

realizację tego zadania, następne zadania inwestycyjne, rozbudowa budynku świetlicy 

wiejskiej w miejscowości Kępa Wielka, trwają prace przy realizacji niniejszej inwestycji, 

roboty budowlane wykonuje firma Przedsiębiorstwo Usługowo- Handlowe Ewa Błaszczyk                   

z Nowego Miasta nad Wartą, wartość inwestycji to 79.990,00 złotych brutto planowane 

zakończenie prac zgodnie z zapisami umowy, 31 października 2020 r., remont świetlicy 

wiejskiej w miejscowości Polwica, 10 września podpisana została umowa na realizację 

niniejszego zadania, roboty budowlane wykona firma Ogólnobudowlana DACH-POL ze 

Środy Wielkopolskiej, wartości umowy w 99.384,00 tys. brutto, planowane zakończenie prac 

zgodnie z zapisami umowy, 30 listopada 2020 r., kolejna informacja dotyczy tego co jest 

robione w zakresie czyszczenia jeziora Raczyńskiego, na początku września rozpoczęte 

zostały prace związane z przygotowaniem maszyny, która będzie rekultywować jezioro,  

maszyna PROTEUS, a następne prace rekultywacyjne w okresie jesiennym rozpoczną się, 

gdy obniży się temperatura powietrza i intensywność zakwitów będzie mniejsza, kolejne 

informacje z zakresu oświaty, w tym roku szkolnym, w dwóch szkołach podstawowych 
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prowadzonych przez Gminę Zaniemyśl i w Szkole Podstawowej w Pigłowicach, wliczając                      

w to również oddział przedszkolny tzw. zerowe, będzie uczy się ogółem w 693 uczniów, do 

Przedszkola Samorządowego Kolorowy Świat w Zaniemyślu uczęszcza 126 wychowanków,  

w dniu 18 września tego roku Szkoły Podstawowe i Przedszkola z terenu naszej Gminy brały 

udział w akcji sprzątania świata, uczniowie Szkoły Podstawowej w Śnieciskach wzięli udział 

w akcji narodowe czytanie, w tym roku akcja dotyczyła Balladyny, Juliusza Słowackiego,                

16 września Szkoła Podstawowa w Zaniemyślu brała udział w obchodach Międzynarodowego 

Dnia Kropki, w ramach dnia osób z zespołem Downa, 22 września w Przedszkolu 

Samorządowym Kolorowy Świat w Zaniemyślu odbyła się ostatnia część warsztatów 

pszczelarskich w ramach Programu Grantowego „Moje miejsce na ziemi”, chciałbym  jeszcze 

w tym miejscu dodać, że do Urzędu, we wskazanym terminie, do 10 września, wpłynęło 20 

wniosków o przyznanie stypendium Wójta Gminy Zaniemyśl, te wnioski będą rozpatrzone 

przez odpowiednią komisję w terminie późniejszym, termin wypłat przyznanych stypendiów  

to 30 października, informacje dotyczące mienia komunalnego, w dniu 28 sierpnia Wójt 

Gminy Zaniemyśl ogłosił przetarg na dzierżawę gruntów rolnych stanowiących własność 

Gminy Zaniemyśl, są to przetargi ustne ograniczone w stosunku do rolników indywidualnych 

zamieszkających i prowadzących gospodarstwo rolne na terenie Gminy Zaniemyśl, 

ogłoszenia o przetargach zostały zamieszczone na stronie internetowej Urzędu Gminy                         

w aktualnościach oraz w BIP, ponadto wywieszone zostały na tablicy ogłoszeń w Urzędzie 

Gminy i do wiadomości przesłane Sołtysom, Uchwała Rady Gminy Zaniemyśl w powyższej 

sprawie została podjęta na sesji 15 czerwca 2020 r., w dniu 18 września Komisja powołana 

zarządzeniem Wójta Gminy Zaniemyśl nr 68 z 16 sierpnia 2019 r. przeprowadziła rokowania 

na sprzedaż działek położonych w Zaniemyślu,  są to trzy działki,  w związku z tym, że 

działki te nie mogą zostać zagospodarowane jako odrębne nieruchomości, ponieważ nie 

posiadają bezpośredniego dostępu do drogi publicznej, udział w rokowaniach był ograniczony 

do właścicieli nieruchomości przyległych, do udziału w rokowaniach zgłosiły się dwie osoby, 

obydwie zostały zakwalifikowane, wpłaciły zaliczkę i są właścicielami nieruchomości 

przyległych, w wyniku przeprowadzonych rokowań wyłonieni zostali nabywcy powyżej 

wymienionych działek, informacje w zakresie promocji współpracy z organizacjami 

pozarządowymi,  30 sierpnia 2020 r. w Kościele św. Jadwigi Śląskiej w Mądrem została 

odsłonięta tablica pamiątkowa poświęcona pamięci Macieja Rembowskiego, żołnierza 15 

Pułku Ułanów Poznańskich, którą dofinansowała również Gmina Zaniemyśl, w tych 

uroczystościach uczestniczyłam ramienia Gminy wraz z Panią Przewodniczącą Rady Gminy, 

rodzina Rembowskich pochodzi właśnie z Wyszakowa, w dniu 30 sierpnia 2020 r. w Kościele 

pw. św. W Zaniemyślu wspólnie z mieszkańcami Gminy Zaniemyśl dziękowaliśmy za 
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tegoroczne plony, ze swojej strony, ze strony Urzędu bardzo dziękujemy za liczne wieńce 

dożynkowe przygotowane przez Sołectwa naszej Gmina, 19 września 2020 r. na 

skrzyżowaniu ul. ks. Nawrowskiego i Wawrzyńca w Zaniemyślu odbyło się uroczyste 

poświęcenie i posadzenie 25 dębów, które mają upamiętniać 25 mieszkańców ziemi 

zaniemyskiej poległych w czasie II wojny światowej, Gmina Zaniemyślu ufundowała jedną 

tablicę informacyjną, która stanęła na alei pamięci, organizatorami wydarzenia było 

Stowarzyszenie Ziemia Zaniemyska i Stowarzyszenie Przyrodnicze KUMAK, informację                 

z działalności międzysesyjnej Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu, 2 września 

udostępniony został krótki podsumowujący letnie warsztaty, które odbywały się przez cały 

sierpień w Gminnym Ośrodku Kultury w Zaniemyślu, w ramach działań on-line 

wyemitowane zostały krótkie wywiady z mieszkańcami Zaniemyśla oraz uczestnikami zajęć 

teatralnych w GOK-u, którzy to byli pomysłodawcami rozmów z mieszkańcami, 24 września 

udostępniony został finałowy koncert konkurs „Letnie sceny”, laureatami zostali Oliwia 

Szymkowiak oraz Jakub Kośmider, koncert został zrealizowany na wyspie Edwarda, od                  

1 września do sali Gminnego Ośrodka Kultury wróciła część zajęć artystycznych, wszystkie 

odbywają się w reżimie sanitarnym, działalność Biblioteki Publicznej w okresie 

międzysesyjnej, tutaj warto wspomnieć o akcji narodowego czytania, 4 września odbyła się 

ona w tym roku on-line, zaproponowało także zainteresowanym konkurs literacki z treści 

Balladyny, do wirtualnego odczytu tegorocznej pozycji zgłosiły się trzy osoby dorosłe oraz 

Szkoła Podstawowa w Śnieciskach z pięcioma uczestnikami, w Bibliotece trwa wielka 

zbiórka książek, największej kampanii społecznej fundacji „Za czytanie. Org”,  rozpoczęła się 

ona 8 września, będzie trwać do 11 października, w placówce zaniemyskiej stworzono punkt 

zbiórki książek, paczki z książkami po odpowiednim okresie kwarantanny, jak pisze Pani 

Dyrektor, trafią do szpitali, hospicjów, domów dziecka, domów seniora, świetlic 

środowiskowych, centrum krwiodawstwa, Domów Samotnej Matki, Biblioteka przyjmuje na 

tą akcje książki  wydane po  2000 roku, nadal można głosować w czwartej edycji na 

„Biblioteczną różę czytelników”, czyli na najlepszą książkę zaniemyskiej placówki wg 

samych czytelników, głosujemy osobiście na kuponach lub e-mailowo, jeszcze do 30 

września,  odbyło się trzecie spotkanie plenerowe dyskusyjnego Klubu książki działającego 

przy Bibliotece, tym razem dyskutowano na wyspie Edwarda w dniu 24 września, Biblioteka 

zaniemyska po raz trzeci bierze udział odsłonie akcji społecznej „Mała książka, wielki 

człowiek” projektu realizowanego przez Instytut Książki w ramach ogólnopolskiej kampanii 

promujących czytelnictwo, już od 10 września można pobrać w naszej placówce bibliotecznej 

bezpłatną wyprawkę czytelniczą dla każdego przedszkolaka z roczników 2014 do 2017, a 

więc dla dzieci od 3 do 6 lat, ostatnia informacja to informacja z naszej Spółki Zakład 
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Gospodarki Komunalnej Zaniemyślu, w dniu 25 sierpnia 2020 r. rozstrzygnięto przetarg 

ofertowy na wynajem powierzchni Hali widowiskowo-sportowej w Zaniemyślu, na 

postępowanie przetargowe wpłynęła jedna oferta, oferentem okazała się firma Kuźnia Pani 

Magdalena Szaroleta, która wydzierżawiła 172,20 m2 powierzchni za cenę 21,00 zł brutto za 

metr kwadratowy, w dniu 31 sierpnia została podpisana umowa najmu powierzchni na okres      

5 lat, natomiast na ogłoszenie o naborze na stanowisko operator urządzeń oczyszczania 

ścieków wpłynęło 5 ofert, w wyniku zakończenia procedury naboru został wybrany Pan 

Marek Grzywarczyk,  Spółka w okresie międzysesyjnym wykonała sześć przyłączy 

wodociągowych i trzy przyłącza kanalizacji sanitarnej, wymieniono 50 sztuk wodomierzy                  

u odbiorców wody, wykonywano prace porządkowe na terenie Gminy Zaniemyśl w tym 

koszenie trawy, uzupełnianie ubytków w drogach asfaltowych Gminy, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  dziękuję Pani Sekretarz myślę, że                   

w tym momencie może Pani przedstawi mieszkańcom Gminy Zaniemyśl jak wygląda 

sytuacja w Urzędzie w związku z faktem, że Wójt złożył rezygnację, przeszedł na emeryturę, 

jak wygląda praca w Urzędzie, jak wygląda postępowanie dalsze, który nas czeka                              

w oczekiwaniu na Komisarza  

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, oczywiście Pani Przewodnicząca, Szanowni Radni, 

Szanowni Państwo, Urząd funkcjonuje normalnie, nie ma żadnych przestojów w pracy, 

wszyscy pracownicy znają swoje zadania i wykonują je w sposób właściwy, rzetelny, tak jak 

było do tej pory, oczywiście oprócz takich tematów, które są bezpośrednio zarezerwowane 

dla Wójta, których nie możemy w żaden sposób, czy ja nie mogą Wójta zastąpić,  tutaj chodzi 

o kwestie związane chociażby z gruntami, nieruchomościami, z całym mieniem komunalnym,   

większość prac idzie w swoim równym tokiem, bez zakłóceń, pojawiły się oczywiście                       

w międzyczasie sprawy właśnie takie, którymi może się zająć wyłącznie Wójt, są to sprawy, 

na które na bieżąco analizuje i będą one w trybie pilnym przedstawione Komisarzowi  jak już  

nam tutaj zostanie przydzielony i przyjdzie do pracy i to będą sprawy, które będą pilnie przez 

nas zrealizowane, jeżeli chodzi o  sytuację związaną właśnie z wyznaczeniem Komisarza  

wygląda w ten sposób jestem w stałym kontakcie z Urzędem Wojewódzkim, na ten moment 

mogę Państwu przekazać, że z informacji, którą uzyskałam taki Komisarz został wybrany, nie 

została mi przedstawiona ta osoba, natomiast wiem, że ta osoba już jest, podpisała dokumenty  

wyrażające zgodę na sygnowanie ją przez Premiera, tak że te dokumenty z tego co się 

orientuję, co zostało mi w zeszłym tygodniu przekazane przez Urząd Wojewódzki, te 

dokumenty w zeszłym tygodniu zostały przekazane do Warszawy do Kancelarii Premiera, 
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przed nami, właśnie ten okresem podejmowania decyzji w Kancelarii Prezesa Rady 

Ministrów i z tego, co się dowiedziałam to najprawdopodobniej powinniśmy mieć 

wyznaczonego Komisarza jako Gmina do połowy października, dziękuję  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, tutaj też jest ważne, że razem                            

z Komisarzem przybędzie do nas kalendarz wyborczy, czyli będzie ogłoszona data  wyborów, 

w tej chwili też nie znamy tej daty, tak jak Pani Sekretarz powiedziała Urząd funkcjonuje 

normalnie, prawidłowo, wszystkie bieżące sprawy są wykonywane tak samo Rada pełni swoje 

obowiązki w normalny sposób, nie mamy przestojów, mamy możliwość zwoływania sesji                 

w trybie tej nadzwyczajnej, ¼  ustawowego składu Rady, z czego korzystamy i te uchwały, 

które są niezbędne do funkcjonowania Urzędu Gminy będą podejmowane, być może będzie 

musieliście trochę częściej spotykać, dopóki nie przyjdzie Komisarz, ale możemy to równie 

dobrze wykonać, czy jeszcze Państwo macie, Pani Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo 

proszę  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz,  w związku z tym, że w decyzje dotyczące gospodarki 

mieniem komunalnym m.in. nieruchomościami, są w wyłącznej kompetencje Wójta, to 

chciałam dopytać o ten przetarg na dzierżawę gruntów rolnych, o których Pani mówiła, on 

jest wyznaczony, ustna część na 1 października, odbędzie się i ewentualne zatwierdzenie, 

będzie musiał poczekać na Komisarza 

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, tak jak najbardziej 

 

 Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  z informacji, które przekazuje mi na 

bieżąco Pani Sekretarz to wszystkie sprawy, których decyzyjność wymaga osoby Komisarza 

są wykonywane priorytetowo, będą przedstawiane Komisarzowi do zatwierdzenia jak już 

tylko się pojawi, tak że ja dziękuję, czy Państwo macie jeszcze pytania do złożonej 

informacji, jeżeli nie przechodzimy, to dziękuje bardzo Pani Sekretarz przechodzimy do 

punktu 6 - Interpelacje i zapytania Radnych 

 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  żaden z Radnych  nie chce złożyć 

interpelacji, a zatem punkt został wyczerpany 
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7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  punkt siódmy w naszej dzisiejszej sesji 

to odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych, w dniu 26 sierpnia 2020 r. została złożona 

interpelacja Pana Radnego Zbigniewa Łyszczarza w sprawie budowy, utwardzenia drogi do  

posesji w miejscowości Kępa Wielka, przeczytam odpowiedź,  
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przedmiotowa sprawa była również omawiana na wspólnej Komisji Rady Gminy Zaniemyśl 

w ubiegły poniedziałek, Rada Gminy zdecydowała, że jeżeli środki budżetowe po 

oszczędnościach pozwolą  w tym roku będzie jeszcze utwardzony ten teren i nie ma żadnego, 

nie ma żadnych przeciwskazań w związku z trudną sytuacją rodziców chorego dziecka, żeby 

zmienić kolejność utwardzenia dróg, tak żeby pomóc w trudnej sytuacji rodziców chorego 

dziecka, więc myślę, że sprawa zostanie pomyślnie zakończona pod warunkiem, że budżet 

gminy Zaniemyśl da sobie z nim radę, myślę, że więcej szczegółów dotyczących stanu 

finansowego gminy Zaniemyśl i budżetu przedstawi nam Pani Skarbnik, ale tutaj taka decyzja 

Radnych na ubiegłej Komisji została podjęta, że ze względu na trudną sytuację chorego 

dziecka i konieczność dojazdów ta kolejność zostanie po prostu zmieniona, kolejny punkt 

naszej sesji punkt ósmy podjęcie uchwał, jeszcze mamy w dyskusji Radnego Tomasza 

Grabowskiego, bardzo proszę 

 

Radny Tomasz Grabowski, to raczej nie dyskusja tylko pytanie, bo pamiętam, że 

uzgodniliśmy, że budżet będzie, zagwarantował by, powiedzmy, ten kawałek drogi                           

i  utwardzenie, ale mieliśmy też sprawdzić ile to będzie kosztowało, i pytanie do Pani 

Sekretarz czy jakieś kroki w tej strony zostały zrobione, czy zostało zlecone zapytanie 

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, zapytanie nie zostało zlecone, natomiast koleżanka, Pani 

kierownik Referatu Infrastruktury sprawdzała na podstawie danych ostatnich i to jest kwota,  

jeżeli dobrze pamiętam,  nie chcę tutaj mówić w szczegółach, ale to jest kwota około 60 tys. 

brutto, na ten moment, około 60 tys. brutto 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  patrząc na finanse gminy pewnie                   

w tym roku jest to niemożliwe, być może w przyszłym roku tak jak tutaj Radni                 

zadecydowali, że w tej sytuacji zasadne jest przesunięcie tej drogi do utwardzania jako 

pierwszej 

 

8. Podjęcie uchwał: 

 

1) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2020 

przedstawiła Pani Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

 

Pani Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy może, zanim pokrótce przedstawię ten projekt  

uchwały to powiem kilka słów na temat sytuacji finansowej Gminy, może zacznę tak, środki 
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finansowe jakie na swoich rachunkach bankowych posiada Gmina pozwalają jak najbardziej 

terminowo regulować wszelkie płatności w stosunku do pracowników i za realizację  

podpisanych umów, środki te pozwoliły nam również w tym roku spłacić większość już 

zaplanowanych do spłaty na ten rok pożyczek i jeśli planowany deficyt utrzyma się na tej 

wysokości, która jest, 3 mln  500 tys. złotych, chociaż będziemy się starał robić wszystko, aby 

ten deficyt uległ zmniejszeniu,  również środki te pozwolą nam na spłatę tego deficytu, tak jak 

wspominałam wspólnej Komisji kolejnymi korektami budżetu będziemy proponować 

Państwu, aby po stronie przychodów zaplanowane środki z tytułu pożyczek i kredytów 

zamieniać już na wolne środki, bo w tym roku wiemy, że żadnej nie zaciągnęliśmy i nie 

zaciągniemy żadnego kredytu, ani pożyczki, w tym roku, na początku roku, w wysokość 

długu Gminy, właściwie pożyczek zaciągniętych na budowę dwóch kanalizacji sanitarnych 

oraz na rekultywację jeziora plus zadłużenie w stosunku do Powiatu Średzkiego na zakup 

kompleksu pałacowego w Łęknie to była kwota 4.798.968, 85 zł.,  w tym roku z tej kwoty,  

spłaciliśmy już 1.816.883,57 zł., z tego pożyczki spłaciliśmy w kwocie 1.596.883,57 zł., 

natomiast do Powiatu Średzkiego przekazaliśmy kwotę w wysokości 220 tys. zł. i to była rata 

przypisana na ten rok, w tym roku dokonamy jeszcze spłat pożyczek w wysokości                 

64.305,00 zł. zakładamy, że na koniec roku wysokość długu z tytułu pożyczek i zadłużenia             

w stosunku do Powiatu będzie to kwota 2.675.280,29 zł.,  z czego kwota 859.936,24 zł. jest to 

zadłużenie wobec Powiatu za zakup kompleksu pałacowego, a z tytułu pożyczek, i to będą 

dwie pożyczki, pożyczka na kanalizację sanitarną, ten ostatni etap, Śnieciska, który był 

budowany plus rekultywacja jeziora będzie to kwota 1.815.334,05 zł., jeśli chodzi o nas 

budżet to już na etapie uchwalania tego budżetu byliśmy wszyscy świadomi, że podejmujemy 

uchwałę, w której czuliśmy, że jest bardzo istotna różnica między planowanymi dochodami  

bieżącymi, a wydatkami bieżącymi, uchwalając ten budżet ta różnica była wartością ujemną, 

oscylowała ona w kwocie około 100 tys. zł., kwotę tą mogliśmy pokryć z wypracowanych, z 

poprzednich lat nadwyżek budżetowych, w czerwcu, ostatnią korektą z czerwca ta różnica po 

prowadzeniu zmian, dodatkowych zadań w wydatkach bieżących, ta różnica wnosiła już 

niecałe, około powiedzmy 350 tys. zł.,  projektem uchwały, nad którym będzie niedługo 

Państwo, za chwilkę głosować, po wprowadzeniu tych zmian ta różnica będzie już wynosiła   

1 mln. zł., jest to kwota duża, ale, tak jak mówiłam na Komisji, kwota w tej wartości, kwota 

700 tys. zł., dotyczy ubytku w dochodach związanych z sytuacją, która niestety dotknęła cały  

świat, chodzi oczywiście COVID, ta różnica dotyczy ubytku w dochodach podatkowych 

przede wszystkim jeżeli chodzi o udziały w podatku dochodowym od osób fizycznych, 

Państwo wprowadzając przepisy tzw. Tarczą 4.0, są tam wprowadzone zapisy, że 

wprowadzając zmiany Rada Gminy może podjąć uchwałę, w której ta różnica między 
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dochodami, a wydatkami bieżącymi będzie pokryta, jakby może być powiększona o tym 

ubytek w dochodach, tak jak mówiłam, ta sytuacja nie dotyka, jest sytuacją jakby  

ogólnokrajową, nie dotyka tylko naszej Gminy, a większość samorządów w Polsce, patrząc na 

przyszłość, która nas czeka, czy na budżet w roku 2021, licząc na to, że, tak jak mówiłem 

wcześniej jest to problem ogólnokrajowy, że państwo znajdzie jakieś systemowe rozwiązania, 

aby wspomóc samorządy w trudnej sytuacji, jednak mimo wszystko zwracam uwagę cały 

czas na wysokość planowanych wydatków bieżących i tutaj, tak jak mówiłam w przyszłym 

roku planując te wydatki to będzie właśnie wyzwaniem dla nas wszystkich, aby móc sprostać 

realizacji  tego budżetu, dziękuję bardzo, tym projektem uchwały proponujemy dokonać 

zmian po stronie dochodów i wydatków w tej samej wysokości, to jest zwiększenie,  zarówno 

dochodów i wydatków o kwotę 279.563,92 zł.,  w związku z powyższym planowane deficyt  

nie ulegnie zmianie, o tej największej zmianie, bardzo istotnej przed chwilką powiedziałam, 

ja tylko dodam, że w samej treści uzasadnienia, do tej uchwały, pozwoliłem sobie zadać  

dodać opis do rozdziału 758, który zawiera informacje o tym, że również w tej korekcie 

zostały wprowadzone środki, które dotyczą zwrotu wydatków w ramach funduszu sołeckiego 

za rok 2015 oraz środków z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, tak, że w treści 

uchwały i załącznikach nic się nie zmieniło tylko w samym uzasadnieniu, przygotowując 

treść tego uzasadnienia ominęłam zmiany w tym rozdziale, dziękuję 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz,  ja mam tylko jedno pytanie, bo wiemy już o tym, że nie 

będą zrealizowane niektóre wydatki bieżące, dziś Pani Sekretarz nam powiedziała, dziś 

powiedziała głośno do wszystkich, a wiedzieliśmy o tym wcześniej, o tej kultywacji  

wysypiska w Czarnotka, było też już ogłoszone wcześniej, że nie będą organizowane chody 

sportowej i czy właśnie nie warto też zmniejszyć tych wydatków tam gdzie one były 

planowane czy to by nie zmniejszyło tego wskaźnika, no i tak ciągle niekorzystnego, no ale  

jednak byłby on  mniej niekorzystny 

 

Pani Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy jak najbardziej będziemy to robić, tak jak 

mówiłam, liczę na to, że sesja odbędzie się w miesiącu październiku, tam będziemy 

proponować już też jakby szersze zmiany,  jeżeli chodzi o wydatki, nie tylko wydatki bieżące 

ale i majątkowe, mówiliśmy o tym na Komisji, przede wszystkim zmniejszenie wydatków 

majątkowych będzie to rzutowało na zmniejszenie deficytu, chociaż cały czas będziemy 

bacznie obserwować realizację tej strony dochodowej, bo ona w obecnej sytuacji jest bardzo 

istotna, wiemy o tym, w najbliższych dniach Państwo również otrzymacie informację                       

z wykonania budżetu za I półrocze, zapoznając się z tą informacją również Państwo będziecie 
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widzieli, że pewne wydatki nie była jakby realizowane, ja tutaj od koleżeństwa dowiaduje się, 

że decyzje są podjęte właśnie takie, że pewnych rzeczy realizować nie będziemy, więc 

kolejna taka duża korekta właśnie  będzie w miesiącu październiku, myślę też, podejdziemy 

do zmiany w WPF-e szykując się już właśnie na projekt budżetu na rok 2021 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, czy jeszcze pytania do 

przedstawionego projektu, z informacji uzyskanych od Pani Skarbnik wiemy również, że                  

w Urzędzie Gminy również zostały podjęte kroki, zwłaszcza wśród pracowników, którzy 

dysponują też środkami o racjonalność wydatków i co jeszcze, o to, żeby minimalizować 

wydatki, do tych najbardziej niezbędnych, a ewentualne zadania, które będą wprowadzone, 

czym dodatkowe mają być z oszczędności, które już zostały zaplanowane, bo tak jak Pani 

Skarbnik powiedziała sytuacja ta nie wygląda wesoło, tak jak Państwo widzieli w projekcie 

uchwały, mamy plan wpływów z podatku dochodowego od osób fizycznych, spadek wynosi 

702.062,00 zł., i to jest stan na koniec sierpnia, prawda 

 

Pani Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy  tak  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  to jest stan na koniec sierpnia, gdzie 

pewnie ta tendencja spadkowa będzie się nadal utrzymywała, miejmy nadzieję, że nie, ale                   

w każdym bądź razie dochody są, spadek dochodów, jeżeli chodzi o Gminę Zaniemyśl, jest  

dosyć znacznym, bo  714.741,00 zł, to jest bardzo duży spadek jeżeli chodzi o naszą Gminę                

i to spadek, który rzutuje na sytuację taką bieżącą, czyli na możliwości, możliwości  

wydatków bieżących, prawda 

 

Pani Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy tak, ale oczywiście wszelkie zadania, które leżą 

jakby po stronie Gminy, one będą realizowane, jednostki wiedzą od samego początku, czyli 

od momentu uchwalania budżetu, były poinformowane o tym, aby tą dyscyplinę w ramach 

swoich budżetów trzymać, odbyło się również spotkanie w ramach projektu budżetu na rok 

2001, te wszystkie zasady jeszcze raz sobie przypomnieliśmy,  no i trwają już prace właśnie 

nad  przygotowaniem, mimo że jesteśmy w trakcie realizacji roku budżetowego 2020, to już 

pracujemy nad wartościami, które znajdą się w budżecie, w projekcie budżetu na rok 2021 

dziękuję bardzo 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  Czy jeszcze Państwo chcielibyście 

zabrać głos, nie widzę dyskutantów, przechodzimy do głosowania przedmiotowej uchwały  
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Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2020 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Kamila Kołacka, Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała Nr XXIII/172/2020 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  sytuacja finansowa jest trudna,  

pandemia niestety nam nie pomaga wręcz przeciwnie, ale myślę, że przy racjonalnym 

wydatkowaniu i tutaj w dyscyplinie poradzimy sobie z tą sytuacją, jeszcze tylko przypomnę, 

że do 30 września  jest składanie wniosków do budżetu Gminy Zaniemyśl na rok 2021  

 

2) projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie 

Zaniemyśl dla potrzeb zwrotu kosztów przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży, 

uczniów i ich opiekunów na trasie do i z przedszkola, oddziału przedszkolnego w szkole 

podstawowej, innej formy wychowania przedszkolnego, ośrodka rewalidacyjno-

wychowawczego, szkoły podstawowej albo szkoły ponadpodstawowej, na rok szkolny 

2020/2021 przedstawiła Pani Marta Tomys, Sekretarz Gminy 

 

pytań i uwag nie zgłoszono 

 

Głosowano w sprawie: 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Zaniemyśl dla potrzeb zwrotu kosztów 

przewozu niepełnosprawnych dzieci, młodzieży, uczniów i ich opiekunów na trasie do i z 

przedszkola, oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej, innej formy wychowania 

przedszkolnego, ośrodka rewalidacyjno-wychowawczego, szkoły podstawowej albo szkoły 

ponadpodstawowej, na rok szkolny 2020/2021 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Kamila Kołacka, Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała Nr XXIII/173/2020 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

 

3) projekt uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej przedstawił Pan Bartosz 

Biskup, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zaniemyśl 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  z tego co widzę Komisja Rewizyjna 

wyznaczyła sześć takich głównych obszarów kontroli oraz tematy zlecone przez Radę Gminy 

Zaniemyśl, czy Państwo Radni chcecie wnieść poprawki do przedstawionej uchwały  

 

pytań i uwag nie zgłoszono 

 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bartosz Biskup, Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz 

Grabowski, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Kamila Kołacka, Bartłomiej Mieloch 

 

Uchwała Nr XXIII/174/2020 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 
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9. Wolne głosy i wnioski. 

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, Pani Przewodnicząca, Państwo Radni, Szanowni Państwo, 

ze swojej strony, w imieniu własnymi i koleżeństwa chciałbym Państwu serdecznie 

podziękować za współpracę przy organizacji tej sesji, która była zwołana w sposób 

wyjątkowy, nam urzędnikom pozwala to w sposób właściwy funkcjonować i realizować 

zadania na rzecz mieszkańców i na rzecz naszej Gminy, jeszcze raz Państwu dziękuję                                

i chciałbym też Państwa zapewnić, że na bieżąco będę informowała Panią Przewodniczącą                       

o kwestiach związanych z wyborem dla naszej Gminy, czy powołaniem dla na naszej Gminy 

Komisarza, tak, że jeżeli będę miała już takie informacje to oczywiście będę je przekazywać 

Pani Przewodniczącej Rady Gminy 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  wyjęła mi Pani z ust podziękowania, 

ale ja chciałam złożyć podziękowania na ręce Pani Sekretarz, Pani Skarbnik i Radcy 

Prawnego Gminy Zaniemyśl, którzy, jak gdyby w trójkę kontrolują, sprawują władzę                        

w Urzędzie, na bieżąco wyjaśniają, regulują całą sytuację, bo to na Państwa barkach w tej 

chwili opiera się też tutaj praca Urzędu i jego sprawne funkcjonowanie, oczywiście dla dobra 

wszystkich mieszkańców tak, że bardzo serdecznie dziękuję Pani Sekretarz, Pani Skarbnik                    

i Panu Radcy Prawnego, chciałbym też podziękować wszystkim pracownikom, którzy pracują 

na najwyższych obrotach i robią wszystko, żeby Urząd, tak jak do tej chwili sprawnie 

funkcjonował, funkcjonował nadal, tak, że bardzo serdecznie dziękuję również dziękuję za 

współpracę, bo jest ona dosyć ścisła w tej sytuacji, jaka jest nietypowa tak, że bardzo 

serdecznie dziękuję i myślę, że do momentu wyboru czy pojawienia się Komisarza ta 

współpraca będzie też tak dobra i myślę, że później również, dziękuję jeszcze raz, Radny 

Tomasz Grabowski bardzo proszę 

 

Radny Tomasz Grabowski,  ja mam pytanie a propos tego, że nie mamy w tej chwili 

obsadzonego stanowiska Wójta czy to rzutuje na jakieś, nie wiem, spóźnione terminy albo 

tematy, które musimy w tej chwili załatwić, bo grozi to Gminie jakimiś karami albo, nie  

wywiązania się z jakiś umów 

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, nie, nie ma takiej sytuacji, analizujemy sytuacje na 

bieżąco, we wszystkich tematach kierownicy obligowani do analizy spraw, które są 

przeznaczone wyłącznie do właściwości Wójta, tak jak ja i Państwa też informowałam 
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podczas Komisji są tematy, z którymi musimy poczekać, są to tematy, tak jak mówiłam                     

chociażby w zakresie nieruchomości, gruntów, ale też roczny program współpracy                             

z organizacjami pozarządowymi to też jest taki temat, z którym będziemy musieliśmy się 

zmierzyć w momencie kiedy będzie już Komisarz wyznaczony, dlatego że ogłoszenia                           

o konsultacjach może być wyłącznie w formie zarządzenia, chcę Państwa poinformować, że 

głównie ograniczeni jesteśmy właśnie w tych miejscach związanych z zarządzeniami Wójta, 

cała reszta, tak jak mówiłam, przebiega na bieżąco, poprawnie, kierownicy referatów,  

kierownicy jednostek organizacyjnych byli obligowani na bieżąco, na ten temat rozmawiamy, 

żeby wszystkie sytuacje, które są problemowe, które są związane z zbiegiem terminów, 

dlatego że nie nie mamy włodarza wyznaczonego, żeby było to analizowane i pod kątem 

prawnym, żebyśmy byli w stanie się zabezpieczyć tak, że tutaj jest ścisła współpraca z Radcą 

Prawnym w tym zakresie i jedyne, co mogę powiedzieć to, że po prostu sobie radzimy 

dziękuję 

 

10. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, nie ma strachu, radzimy sobie, tak że 

nie widzę dalszym głosów w dyskusji, jeżeli pozwolicie Państwo to zamykam XXIII sesję 

Rady Gminy  

 

 Przewodnicząca Rady Gminy 

Justyna Dąbrowska 

  

 

Przygotował(a): Barbara Madajczak 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


